
Referat af bestyrelsemøde den 11-4-2023 
Deltagere alle fra bestyrelsen samt suppleanter, minus Holger 
Fra kommunen: Thomas. 
Præsentationsrunde idet det var første gang vi mødtes efter generalforsamlingen. 
Tidligere referat godkendt. 
Bestyrelsen er sammensat som følger. 
Peter valgt til kasserer 
Karsten valgt som næstformand. 
Referent: Asger 
Vedtægter rettes til af Susanne. 
 
1. Nyt fra Thomas 
Mande højskole mangler 2-3 personer for at kunne gennemføre det i år. 
Fra Sus: Cykel "afdelingen" i værkstedet skal der ryddes op og filebænken skal være frit 
tilgængeligt for alle. 
Gorm og Asger har haft samtale med Henning om oprydning, fjernelse af ting og sager (dette 
gælder også i gangen) til bl.a kælderen. 
 
FO: Keramik. Holdet starter kl. 15.00 præcist. 
Det betyder at brugerne op til kl. 1500, naturligvis har ryddet op til kl. 1500 og lokalerne er 
forladt. 
"Ud af røret" Opstart af nyt værksted. 
Her kan man bl.a skrive personlige historier og få hjælp til redigering. 
Sikkerhedsgruppe/udvalg bør oprettes/organiseres. Vi er mange mennesker på stedet og 
hvad gør vi og hvem i tilfælde af brand/person ulykke og etc. 
Forslag: Finde personer fra afdelingerne der kan varetage ovennævnte? 
PT. Har hverken kommunen eller foreningen en forsikring der dækker uheld. 
Der opfordres hermed til den enkelte bruger at anskaffe en fritids og ulykkesforsikring. 
Endvidere blev bestyrelsen opfordret til at lave nogle kultur tiltag. 
 
P 3. Mail ved Karsten 
Frafaldet. 
P 5. Møde med glasfolkene. 
Gorm og Asger til stede. 
Godt møde med fremlæggelse af problematikker fra begge sider.' 
Ovnene blev beset samt megen snak om hvordan holder vi reparationerne nede. 
Glas ovn sat til salg og er solgt og afhentet. PT. Stod den i keramik afd.  
 
P 6.  
Rundvisning foretages kl 1000 og der er en person fra bestyrelsen til stede til og med kl 1200. 
 
P 7. Eventuelt. 
Nyt bestyrelses billede skal laves. 
Sommer udflugt. Pris sat til 150 kr. Opslag laves af Susanne og Gorm. 
Bindende tilmelding. 
Forventningsafstemning: Hvad gør vi når og hvis kommunen vil bruge grunden til et andet 
formål? 
Vi bør lave et udspil til SUS så vi kan få en dialog om emnet. 
Leif Gissel har måske en gammel genhusningsaftale. Karsten undersøger. 
 
Næste bestyrelsesmøde: Onsdag den 3 maj. 
 


